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Detenen els amos d’un comerç 
de Figueres per tràfic d’armes

ERC de Figueres: aterra 
Gratacós i marxa Solé

La Guàrdia Civil ha desarticulat una xarxa integrada per 17 persones

cultura

Tres empordanesos 
guanyen els Premis 
Carles Rahola de 
Comunicació Local 

ÀNGEL REYNAL

El SoMNI dEl BUllI. Les dues ànimes del millor restaurant del món, Ferran Adrià i Juli Soler, van triar Roses per fer la presentació a Catalunya de la nova Fundació, que obrirà 
portes el 2014 a cala Montjoi. Adrià va explicar l’origen del nom de l’establiment: el Bulli era el nom que tenia el gos de raça bulldog del matrimoni Schilling, els primers amos del restaurant 
-que va començar essent un xiringuito- i grans amants de la cuina. Durant la presentació del projecte divendres al Teatre Municipal de Roses, el xef va fer-los un petit homenatge i va mostrar 
el seu costat més romàntic: “ens convertim en fundació perquè volem continuar treballant per seguir sent feliços”. pàgina 13
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2 La segona

l’AVANÇ METEOROlÒGIC

nn Després de la patacada que va patir 
Esquerra Republicana a les eleccions cata-
lanes, s’entén que el partit busqui la seva 
ubicació política intentant aglutinar una 
part dels votants que presumiblement van 
marxar cap a altres formacions. A Figueres 
han arribat a un acord amb Acció Munici-
pal per Catalunya i és possible que també 
incorporin gent de Reagrupament. A Roses 
s’han afegit al col·lectiu Gent del Poble. En 
aquest darrer cas, però, el partit ha perdut 
les seves sigles en la segona població de 
l’Alt Empordà. I a la capital de la comarca 
han vist com dimitia un històric del partit, 
Miquel Solé, descontent amb la forma i amb 
el fons de les noves incorporacions. Val a dir 
que no és l’únic militant que no veu amb 
bons ulls l’aterratge de l’exregidor d’ERC 
i del PSC Esteve Gratacós. Deia Francesc 
Canet, aquest dilluns, que “el factor humà 
és molt important en la política”. Aquestes 
esquerdes ho posen en evidència. n

Esquerdes 
a Esquerra

E D I T O R I A l

El coordinador comarcal de Joventut rebutja la negativitat que s’ha atribuït als 

joves que no estudien ni treballen. Diu que la generació ‘ni-ni’ és “una moda-

litat de transició a la vida laboral que no cal estigmatitzar”

Jordi Claperols 28/01/11

Dimarts, 1
Estabilització

Dimecres, 2
Tramuntana

Dijous, 3
Anticiclònic

nn Situació del nord. La tramuntana 
guanyarà força i extensió. Notable 
sensació de fredor, sobretot a la nit

nn Temps assolellat, amb tramunta-
na que anirà a menys. Notable dife-
rència tèrmica entre el dia i la nit 

nn Cel variable al matí, però ràpida 
desaparició dels núvols a causa del 
vent, que bufarà moderat al nord

El sEMàfOR

El regidor d’ERC de Figueres Miquel Solé ha 
sabut per la premsa que el tercer de la llista 
serà Esteve Gratacós. Giró, com a president 
de la secció local, l’hi hauria d’haver dit.

JORDI GIRÓ

L’Ajuntament de Castelló treballa amb pres-
supostos prorrogats, una fórmula que no és 
òptima. Haurien d’haver trobat una solució 
al problema de les pòlisses abans. 

sAlVI GÜEll

És la presidenta del Consorci de la Costa 
Brava, que ha donat 300.000 euros a tots 
els ajuntaments que en formen part per-
què optimitzin la gestió de l’aigua.

MAGDA CAsAMITJANA

Ara s’entén per què Renfe va tard...
nn VILAFANT. La fotografia és de dijous al matí, de la inauguració oficial del tram del TGV entre 
l’Alt Empordà i París. Al rellotge que hi havia a l'estació de Figueres-Vilafant marcaven les dues 
menys cinc. No sabem exactament quina hora era, però segur que no eren ni les deu del matí. Si 
tots els rellotges de la ferroviària van igual, s’entén per què els trens acostumen a anar tard. n

nn  fORA D’hORA

nn FIGUERES. Mirant el bloc 
del diputat de CiU Jordi Xu-
clà (xucla.blogspot.com), 
vam trobar una entrada del 
24 de gener titulada: “La llei 
de Costes i el litoral gironí”. 
L'escrit repassa la proble-
màtica de l'atermenament 
i insta el Ministeri de Medi 
Ambient a canviar la nor-
mativa, com a única solu-
ció "per fer casar el sentit 
comú amb la llei, per evitar 
arbitrarietats com les que 
pateixen Castelló d'Empú-
ries i Roses". Llàstima que 
en el text hi ha errors. Xu-
clà diu “i si no hi posem re-
mei [la llei s’aplicarà] aviat 
a Santa Margarida”. A Ro-
ses, l’atermenament es va 
fer efectiu l’estiu del 2008. 
I, a més, el procés està més 
avançat que a Castelló. De 
fet, el consistori rosinc està 
esperant la resolució del re-
curs contenciós que hi ha 
presentat. n
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Polítics, empresaris i veïns entre els convidats

nn roses. L’acte va congregar la plana major de la política 
catalana: l’expresident Maragall, el president de la Dipu-
tació, alcaldes, diputats i portaveus dels partits, a més de 
representants dels empresaris i veïns de Roses. n

públic de categoriaY

el projecte. el pla especial del parc li permet créixer fins a un 50% HORA NOVA

DoS MoMeNtS. A la dreta, Ferran Adrià durant la presentació. A l’esquerra, el millor cuiner del món, juli Soler i enric ruiz-Geli amb els alcaldes de Figueres i roses ÀNGEL REYNAL

Ferran Adrià escull Roses per presentar la 
Fundació d’El Bulli a la societat catalana

Berta Maspoch l roses

L’acte també va servir per 
debatre la viabilitat de 
l’ampliació del restaurant 
en ple Parc Natural del 
Cap de Creus

Si dimarts Ferran Adrià va triar 
el congrés MadridFusión per ex-
plicar a tot el món el projecte del 
nou Bulli, divendres va escollir 
el Teatre Municipal de Roses per 
presentar la iniciativa a la socie-
tat catalana. L’acte va omplir el re-
cinte de nombroses personalitats 
del món polític, econòmic, empre-
sarial i social de Catalunya. A més 
de desgranar els detalls de la Fun-
dació -la mateixa informació que 
tres dies abans havia explicat per 
als mitjans internacionals-, du-
rant una hora i mitja el millor cui-
ner del món va teixir un discurs 
que volia trencar, clarament, amb 
la imatge elitista que fins ara ha-
via desprès El Bulli i, sobretot, va 
estendre la mà a la comarca. “Vo-
lem que avui, quan marxem, sen-
tiu que aquest projecte també és 
vostre”, va afirmar. 

Adrià es va mostrar especial-
ment crític amb la classe política, 
a qui va apel·lar directament de 
des l’escenari. “Volem que les ad-
ministracions estiguin al nostre 
costat. Estem amb tots els partits 
polítics, és igual el color”, va dir. 
I aquesta última frase pràctica-
ment es va convertir en el leitmo-
tiv del seu discurs. 

Acompanyat de vídeos i projec-
cions, l’ànima d’El Bulli va com-
prometre’s a fer “d’ambaixador de 
Roses i Catalunya a tot el món” pe-

nn

gastronomia. el nou BulliY

rò, per fer-ho, va reclamar més su-
port de les institucions i, sobretot, 
canvis en la política de promoció 
turística. “No podem anar a ven-
dre Catalunya i la Costa Brava sen-
se tenir imatges aèries i increïbles 
del paisatge. Si cal, contractem 
l’Spielberg. No és una broma”, va 
alliçonar.

projecte constructiu. A l’acte 
també hi va assistir Enric Ruiz-Ge-
li, l’arquitecte figuerenc respon-
sable del nou Bulli, que va definir 
com “un projecte pilot de sosteni-
bilitat” i “integrat en l’ecosistema”. 
Precisament, abans de la presen-
tació, l’entitat ecologista Salvem 
l’Empordà va emetre un comuni-
cat en què celebrava la iniciativa 
però demanava informació sobre 
l’abast real del projecte construc-

tiu i la compatibilitat amb el Pla 
Especial del Parc Natural del Cap 
de Creus, atès que el restaurant es 
troba en zona protegida. 

Preguntada per la qüestió, l’al-
caldessa de Roses, Magda Casa-
mitjana, va confirmar que l’edifici 
es pot ampliar fins a un 50%, per-
què és una obra d’interès públic. 
I és que tal com ja va avançar HO-
RA NOVA en l’edició del 2 de no-
vembre, en el cas que l’augment 
de superfície construïda no hagu-
és estat justificat o qualificat d’in-
terès, el pla només li hagués per-
mès créixer fins a un 20%. Referent 
a això, Ferran Adrià va ser molt 
clar: “serà sostenible, però també 
s’haurà d’adaptar al que es pugui 
fer. Potser això ha de servir perquè 
tots plegats ens plantegem què és 
el que és sostenible avui en dia”. n
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Amb l’objectiu de millorar la imatge del carrer Sant Sebastià i con-
vertir-lo en un eix vertebrador de l’activitat comercial del nucli antic, 
l’Ajuntament de Roses va iniciar al setembre la reurbanització de la 
via. En aquests moments, els operaris estan aplanant la base per tal 
de col·locar-hi el paviment. L’obra té un pressupost de 600.000 euros 
aproximadament i compta amb un ajut de l’1% Cultural. n

nn

El carrer St. Sebastià, a punt per al paviment

Y via pública

Acaben l’estructura del nou 
centre cívic de Ca l’Anita

roses. equipamentsY

Al mes de maig està previst 
que l’Ajuntament de Roses pugui 
inaugurar el nou centre sociocul-
tural de Ca l’Anita de l’estanc, fi-
nançat amb 1,5 milions d’euros 
procedents del pla Zapatero 2010. 
En aquests moments, l’empresa 
adjudicatària ha acabat d’aixecar 
l’estructura de l’immoble. 

El centre cívic, el primer que 
tindrà el municipi, ocuparà una 
superfície de 736 metres qua-
drats que, per ajustar-se a la nor-
mativa urbanística de cadascun 

dels carrers, es dotarà de plan-
ta baixa més quatre plantes en 
la façana corresponent a la pla-
ça Sant Pere, mentre que la del 
carrer Sant Isidre disposarà de 
planta baixa més dues.

El projecte posa tot l’èmfasi en 
la sostenibilitat i aposta per un 
sistema que millorarà els mí-
nims normat ius mit jançant 
l’aplicació de la certificació LE-
ED, que selecciona materials i 
tècniques entre aquells que te-
nen un menor impacte sobre el 
medi ambient. L’objectiu és ob-
tenir un edifici totalment verd. n

B. m. l roses

nn

La complexitat de l’obra retarda 
la millora de l’ajuntament vell

roses. urBanismeY

B. maspoch l roses

El projecte de reforma de l’im-
moble conegut com l’ajuntament 
vell de Roses, situat al carrer Pi i 
Sunyer, va tres setmanes tard per 
la complexitat de l’obra. Segons 
ha explicat l’alcaldessa, Magda 
Casamitjana, el fet que s’hagi vol-
gut conservar la façana moder-
nista ha obligat a aturar les obres 
durant aquest temps, a l’espe-
ra de tenir una grua per traslla-
dar el material. Aquestes obres 
tenen un cost de 800.000 euros i 
compten amb una subvenció del 
Pla Únic d’Obres i Serveis. Han 
de servir per reconvertir l’antiga 
casa de la vila en dependències 
municipals. Està previst que s’hi 
instal·lin els Serveis Territorials, 
de manera que l’Ajuntament es 
pugui estalviar el lloguer de l’es-
pai on són ara. n

nn

Torna al ple l’ampliació de 
l’Hotel Mediterráneo de Roses

urbanisme. polèmicaY

Berta maspoch l roses

Un dels punts de la sessió ple-
nària convocada per ahir al ves-
pre a l’Ajuntament de Roses era 
l’aprovació d’un conveni urbanís-
tic entre J. Siete S.A., propietari de 
l’Hotel Mediterráneo, i l’Ajunta-
ment de Roses, mitjançant el qual 
el consistori permet a l’establi-
ment ampliar la seva superfície 
un 0,36 per cent, sempre i quan 
durant un període de 12 anys no-
més doni a aquest espai usos ho-
telers. Un acord que, fa unes set-
manes quan ja es va portar al ple, 

nn

va generar polèmica. I és que tant 
CiU com ERC s’hi posicionen cla-
rament en contra. 

el conveni. Aquest acord entre 
l’Ajuntament de Roses i l’Hotel 
Mediterráneo és una opció que 
tenen al seu abast molts munici-
pis turístics per fomentar la mo-
dernització dels establiments 
i millorar l’oferta. El problema, 
en aquest cas, rau en el fet que 
aquest conveni és per una durada 
de temps determinat, mentre que 
en les altres ocasions s’entén que 
és per sempre. 

Això, sumat a l’acumulació de 
molts canvis en l’expedient cons-
tructiu, ha portat l’oposició a no 
veure-ho amb bons ulls. Si bé 
l’equip de govern de Roses sem-
pre ha defensat que l’expedient de 
l’obra d’ampliació de l’hotel és im-
pecable, CiU i ERC critiquen que 
sembla que el POUM s’ha adaptat 
al projecte d’obra d’aquest parti-
cular, en lloc d’haver estat a l’in-
revés. 

És per això que, fins i tot, els dos 
grups a l’oposició han arribat a 
qualificar l’expedient “de para-
digma de les irregularitats”. n

cArrEr pi i sunyEr. per setmana santa, la feina es concentrarà a l’interior À. R. 

l’hotEl. l’acord ha permès ampliar la seva superfície un 0,36 per cent un Edifici vErd. El centre cívic vol ser una obra pioneraÀNGEL REYNAL ÀNGEL REYNAL
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El PSC de Roses du al ple la moció per negar 
el reagrupament als immigrants incívics

Berta Maspoch l roses

Els dos grups a l’oposició, 
CiU i ERC, s’hi mostren 
contraris perquè 
consideren que fomenta 
el racisme

En el ple que s’havia de celebrar 
ahir al vespre a l’Ajuntament de 
Roses, el PSC -que forma part de 
l’equip de govern juntament amb 
el PP, el GIR i ICV i que ocupa l’al-
caldia- tenia previst presentar una 
moció en què demanava que, en 
el marc de la Llei d’Estrangeria, 
calgués un informe de bona con-
ducta emès pel consistori per a 
l’arrelament o el reagrupament, 
en la línia de la que va presentar el 
PP a Figueres fa dies. En el supòsit 
que l’informe fos desfavorable, es 
denegaria aquest tràmit a l’immi-
grant. Tant CiU com ERC es van 
mostrar contraris a la moció i, en el 
moment de tancar aquesta edició, 
el PSC sospesava la possibilitat de 
deixar-la damunt la taula. 

nn

societat. el deBat de la iMMigracióY

“Per nosaltres, frega el racisme, 
la segregació”, diuen des del grup 
municipal de CiU. “Cal posar-hi 
més filtres, fa falta una base jurí-

Això vol dir que la persona multada 
no es pot defensar”, adverteixen. 
“Per CiU, han de ser les actuaci-
ons penals les determinants i no 

sAlA dE plEns. El psC tenia previst presentar la moció en el ple convocat per ahir a les 20 h ÀNGEL REYNAL

certs comportaments considerats 
incívics”, insisteixen.  

Des d’ERC, hi veuen “un encert 
en el fons, però un error en la ma-
nera com s’ha plantejat”. “Perquè 
parteix d’un problema de convi-
vència que a Roses no existeix. 
Sembla que el PSC l’hagi agafat 
d’un altre municipi, on sí que hi 
ha aquest tipus de problemes, i 
l’hagi copiat sense retocar el re-
dactat”, afirmen. “A més, tal com 
està escrita la moció, va dirigida 
a un determinat col·lectiu ètnic. 
La trobem bastant racista”, aler-
ten des del grup republicà.

l’explicació. Per la seva banda, 
l’alcaldessa de Roses, la socialis-
ta Magda Casamitjana, ha tret 
importància a la moció. “És molt 
light. Només diu que el reagrupa-
ment familiar no és només una 
qüestió d’habitatge, sinó que cal 
tenir en compte la persona que ho 
demana”, argumenta. Casamitja-
na garanteix que a Roses no s’han 
produït problemes greus  de con-
vivència i ha justificat la moció per-
què “del que es tracta és de pre-
venir”. n

dica, sinó es juga amb foc. Perquè 
només es basa en les sancions que 
fixen les ordenances, les quals po-
ques vegades arriben a la via penal. 



       L’Institut Illa de Rodes us convida al cicle de conferències      

INSTITUT I EMPRESA, DISSENYANT FUTURS
El món de l’empresa i l’emprenedoria entra a les aules

Cicle obert a tothom per a una societat creativa,
innovadora i a l’avantguarda del coneixement

Primera conferència

Emprendre, una opció de futur?
A càrrec de RAFAEL AGUILERA

delegat a l’Alt Empordà de l’associació Joves Empresaris de Girona

Dijous 3 de febrer de 2011, a les 19 h 
al Teatre Municipal de Roses

(carrer de Tarragona, 81)
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Resolen l’últim tràmit municipal 
per construir el túnel del vent

equipaments. modificació del poumY

Gemma arché l castelló d’empúries 

L’Aju nt a ment de Ca stel ló 
d’Empúries ja ha realitzat l’úl-
tim tràmit que havia de fer a ni-
vell de municipi perquè es pu-
gui començar a construir el tú-
nel del vent d’Empuriabrava. En 
el ple ordinari celebrat dijous al 
vespre, van aprovar provisional-
ment la modificació del pla gene-
ral que ha de permetre implantar 
l’equipament. Aquesta modifica-
ció -l’aprovació inicial de la qual 
ja s’havia fet el 29 de juliol- és im-
prescindible per poder construir 
el túnel, ja que tindrà una alçada 
de 27 metres i el pla general que 
hi ha vigent actualment limita 
l’alçada de les edificacions als 14 
metres. El canvi, però, només se-
rà vàlid per aixecar el simulador 
de caiguda lliure en una parcel-

nn

la de 300 m2 del sector de l’aero-
club.

Des de finals de juliol i fins ara, 
el consistori castelloní no ha re-

Costes de la Generalitat (amb el 
nou govern seria el Servei d’Ae-
roports i Transport Aeri). L’únic 
canvi respecte del projecte inicial 
és que, en lloc de 28 metres, l’alça-
da màxima del túnel serà de 27.

Amb el vistiplau de tots els re-
gidors, el proper pas és portar la 
proposta a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Girona. I quan hi 
doni llum verd, l’empresa russa 
Freezone, impulsora del projec-
te, només haurà de demanar tots 
els permisos per poder començar 
les obres (ja tenen el projecte i el 
material).

El túnel, que suposarà una in-
versió d’uns set milions d’euros, 
estarà en un edifici de 300 m2 in-
clòs en una superfície total de 
1.500 m2. I s’ubicarà al costat de 
l’Skydive, a la zona del kàrting i de 
la façana de les nàutiques. n

but cap al·legació contra la modi-
ficació del POUM. I sí que ha rebut 
un informe favorable de la Direc-
ció General de Ports, Aeroports i 

ara la comissió territorial 
d’urbanisme de Girona hi ha 
de donar el vistiplau

proper pasY

el projecte té l’informe 
favorable d’aeroports i no 
ha rebut cap al·leGació

informe favorableY

“li reclamo que tinGui més 
previsió a l’hora de portar 
punts al ple”

xavier sanllehíY

un dels punts que va passar 
és el quadre retributiu del 
personal funcionari

punts importantsY

simulAdor dE cAigudA lliurE. l’empresa russa Freezone ja té el projecte i només espera els permisos per començar www.realfly.ru

Front comú. Polítics de tots els colors i propietaris treballaran conjuntament G. A.

Govern, oposició i propietaris, 
units contra la Llei de Costes

Sanllehí critica que passin set 
punts per la via d’urgència

medi ambient. atermenament

política. ple municipal

Y

Y

Després d’anys de controvèr-

L’ordre del dia del ple que es 

sies, l’equip de govern i els partits 
polítics de l’oposició de l’Ajun-
tament de Castelló d’Empúri-
es van decidir dijous a deixar de 
banda les diferències i treballar 
conjuntament per intentar evi-
tar l’atermenament dels canals 
d’Empuriabrava. Ho van decidir 
després de comentar una moció 
que inicialment havia presentat 
el Govern d’Unitat, però que fi-
nalment va anar a nom de l’Ajun-
tament en bloc. I per segellar el 
“pacte”, el portaveu de CiU, Xavi-
er Sanllehí, va convidar l’alcalde, 
Salvi Güell, a una reunió que ha 
concertat amb el nou govern de la 

va celebrar a l’Ajuntament de 
Castelló d’Empúries dijous al 
vespre incloïa set punts (comp-
tant els assumptes urgents i els 
precs i preguntes). Finalment, 
però, en va tenir tretze. I és que 
l’equip de govern va passar set 
assumptes per la via d’urgència; 
i això va provocar dures críti-
ques del portaveu de l’oposició, 
Xavier Sanllehí (CiU), que ho va 
qualificar “d’improvisació” per 
part de l’equip de govern. Tal 
com ja havia censurat en altres 
plens, Sanllehí va lamentar que 
el Govern d’Unitat inclogui tants 
punts d’última hora perquè no 
els deixen temps per analitzar-
los prou a fons per poder deci-
dir què voten. En aquest sentit, 
el portaveu convergent no es va 
mostrar contrari dels assump-
tes urgents, però sí a què el go-
vern dirigit per Salvi Güell hi in-
clogui temes que, en la comissió 
informativa que es fa una set-

Generalitat per tractar aquest te-
ma. I com a resposta, Güell tam-
bé va convidar Sanllehí en la reu-
nió que havia concertat ell. Unes 
hores abans, el Ministeri de Medi 
Ambient i Medi Rural i Marí havia 
acollit una reunió entre els por-
taveus de l’associació de propi-
etaris, els del ministeri i polítics 
d’alt nivell de diverses formaci-
ons. Els delegats de la ministra 
es van tornar a comprometre a 
visitar la marina i van demanar 
als propietaris que, mentrestant, 
els facin arribar un dossier infor-
matiu sobre les particularitats i 
afectacions concretes que tindria 
l’atermenament a Empuriabrava. 
Ajuntament i afectats el redacta-
ran conjuntament. n

mana abans del ple, ja se sabien. 
En el cas de la setmana passada, 
per exemple, va ser assumpte ur-
gent l’aprovació del quadre re-
tributiu per al personal funcio-
nari, necessari per poder pagar 
les nòmines mentre no s’aprovi 

G. arché l castelló d’empúries

G. arché l castelló d’empúries
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el pressupost del 2011, i Sanlle-
hí va recordar a Güell que, una 
setmana abans, ja sabia que no 
hauria aprovat el pressupost. En 
aquest sentit, el líder opositor va 
reclamar a l’alcalde “que tingui 
més previsió a l’hora de portar 
els punts al ple”. n



ajuntaments de cada municipi”. 
Per aquest motiu s’han analitzat 
les estadístiques altempordaneses 
de diversos àmbits, i també s’han 
organitzat tres grups de discussió: 
un amb dones polítiques, un altre 
amb dones vinculades al món labo-
ral en diferents nivells, i un tercer 
amb dones immigrants.

D’aquí, en va sortir la Diagnosi de 
gènere de l’Alt Empordà, que detec-
ta diverses divergències. Entre les 
conclusions més destacades, con-
firma que un dels elements de més 
desigualtat entre els homes i les 
dones de l’Alt Empordà és l’accés a 
l’obtenció d’ingressos monetaris, 
tant pel que fa a feines retribuïdes 
com pel que fa a les compensaci-

ons rebudes en processos famili-
ars. L’estudi també conclou que 
el gènere femení té una capacitat 
limitada per accedir al món labo-
ral, i que al 2009 es van disparar 
molt l’atur, els treballs esporàdics 

fic, la més comuna a l’Alt Empor-
dà és l’abandonament dels fills) o 
que les dones es troben amb més 
dificultats que els homes a l’hora 
de participar a la vida social i po-
lítica de la comarca. n

El Consorci de la Costa 
Brava ha donat 300.000 
euros als ajuntaments 
associats per potenciar la 
reutilització de l’aigua

o submergits, i la manca d’orienta-
ció laboral entre les dones. D’altra 
banda, el document també deixa 
clars aspectes com que la crisi ha 
fet augmentar la violència famili-
ar (com es pot observar en el grà-

Gemma Arché l boadella

medi ambient. recuperAció de les reservesY

L’embassament de Boadella s’ha 
anat recuperant del fort episodi de 
sequera que va viure fa uns mesos 
i, segons les dades recollides ahir 
al matí, ja té emmagatzemats 34,23 
hectòmetres cúbics d’aigua, gai-
rebé el doble que ara fa justament 
un any (20,12 hm3). Això vol dir que 
ara el pantà està a un 56,03% de 
la seva capacitat, quan fa un any 
estava al 32,92%. I si comparem 
aquestes dades amb les dels últims 
cinc anys, que és quan hi ha hagut 
més escassetat d’aigua a l’Alt Em-
pordà, l’evolució se segueix man-
tenint molt favorable, ja que en la 
darrera mitja dècada la mitjana 
ha estat del 41,6%. Tot i així, l’em-
bassament de la comarca segueix 
siguent el segon més buit de Cata-
lunya, només per darrera del pantà 
de Riudecanyes, que està al 51,37% 
de la seva capacitat.

Tenint en compte aquestes dades, 
des del Consorci de la Costa Brava, 
la seva presidenta, Magda Casamit-
jana, celebra que l’aigua de boca es-
tigui garantida, i s’aventura a pro-
nosticar que “fins i tot no haurem 
de patir pel regadiu”. Igualment, 
però, des del consorci han atorgat 
una subvenció de 300.000 euros a 
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pantà de boadella. les administracions han descartat ampliar la presa perquè si no plou no s’ompliria i tampoc es podrien aprofitar les obres ÀNGEL REYNAL

tots els ajuntaments que tenen as-
sociats (entre els quals hi ha Caste-
lló d’Empúries, Cadaqués, Llançà, 
Roses i la mancomunitat de Pau, 
Palau-saverdera, Vilajuïga i Gar-
riguella) perquè els inverteixin a 
millorar els sistemes de recollida 
i gestió de l’aigua. Perquè tal com 
recorda Casamitjana, al setembre 
passat van mantenir una reunió 
amb l’Agència Catalana de l’Aigua 
(ACA) i el Consell Comarcal de l’Alt 
Empordà, i una de les recomana-
cions que els van fer va ser que ela-

boressin un projecte acurat de les 
reserves naturals de l’Alt Empor-
dà. L’objectiu és acabar d’explotar 
totes les reserves naturals i reuti-
litzar l’aigua.

Pel que fa a la resta de projectes 
que s’havien valorat, la construc-
ció d’una dessalinitzadora a Roses 
s’ha descartat perquè seria massa 
cara i no es recuperaria la inversió; 
i l’ampliació de la presa del pantà 
tampoc es farà perquè si no plou 
i ja no s’omple actualment, l’obra 
tampoc s’aprofitaria. n

Estudien les diferències 
de gènere per planificar 
actuacions futures

benestar. diAGnosi de Gènere de l’Alt empordà

Gemma Arché l FiGUeres

En el marc del Pla de promoció 
de les polítiques d’igualtat, el Con-
sell Comarcal de l’Alt Empordà ha 
impulsat un estudi per conèixer 
les relacions entre gèneres a la co-
marca i, a partir d’aquí, planificar 
millor les actuacions futures. Tal 
com ha explicat Roger López, del 
Servei de Participació Ciutadana 
del Consell Comarcal, “la idea era 
poder fer una fotografia de la re-
alitat de la situació de la dona a la 
comarca, i que fos un document 
que es pogués fer servir a l’hora de 
planificar actuacions en diversos 
àmbits. I no només com a Consell 
Comarcal, sinó que també des dels 
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La comunitat d’usuaris, gairebé a punt
Y al rec del molí

Y l’àrea de Medi ambient de l’ajun-
tament de Castelló d’empúries, amb 
la regidora Montse escutia al cap-
davant, està acabant d’ultimar amb 
l’agència Catalana de l’aigua la cre-
ció d’una comunitat d’usuaris i re-
gants del rec del Molí. de fet, fa tres 
anys que un bufet d’advocats està 
treballant en el projecte, però ara ja 

està en la fase final, i només falta 
tancar acords amb alguns dels or-
ganismes que hi estaran implicats. 
aquesta comunitat pot solucionar 
-almenys parcialment- els problemes 
que té el rec, ja que en tota la seva 
història no ha disposat mai d’una co-
munitat legalment establerta que en 
reguli els usos, drets i deures. n
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El pantà s’ha omplert fins al 56% de la seva 
capacitat i dobla l’aigua que tenia fa un any

detalls. l’estudi inclou, entre altres, aquest gràfic extret de la memòria del 2009 de l’àrea de benestar del Consell Comarcal HORA NOVA
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Cadaqués guanya 150 m2 de terrasses 
per les obres de les ribes i del passeig

Gemma Visa l cadaqués

L’adequació del poble 
ha permès recuperar, 20 
anys després, cinc espais 
que s’havien eliminat per 
qüestions de seguretat

Cinc noves terrasses per a bars 
i restaurants, que representen 
un total de 150 metres quadrats.  
Aquest és l’espai que ha aconse-
guit guanyar l’Ajuntament de Ca-
daqués gràcies a les obres de mi-
llora que s’han efectuat durant 
aquests darrers mesos al centre 
del municipi. Aquest fet ha per-
mès recuperar, 20 anys després, 
unes zones que s’havien supri-
mit per motius de seguretat. 

L’alcalde del municipi, Joan 
Borrell, diu que ara “s’han elimi-
nat els perills, ja no hi passen ve-
hicles i podem fer servir aquesta 
zona per a la restauració”. Con-
cretament, els espais beneficiats 
es troben a la riba Pitxot i a la pla-
ça de Port Dubé. Cada nova ter-
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restauració. ocupació de la Via públicaY

rassa representa una superfície 
de 30 metres quadrats aproxima-
dament.

sat. A la sessió, el consistori tam-
bé va donar llum verd a les noves 
tarifes de l’aparcament de la ri-

ApArcAmEnt dE lA riErA sAnt vicEnç. l’actualització de les tarifes ha fet pujar els preus un 2,3%, d’acord amb l’ipc BERNIILS

era Sant Vicenç. L’increment de 
preus va d’acord amb l’augment 
de l’IPC, per tant les tarifes s’han 
apujat un 2,3%. 

D’altra banda, divendres tam-
bé es va aprovar el Pla d’Usos de 
temporada 2011-2016 que, per 
primera vegada, tindrà vigència 

Aquesta ha estat una de les qües-
tions aprovades en l’últim ple mu-
nicipal, celebrat divendres pas-

durant un període de cinc anys. 
Segons  ha explicat l’alcalde, no hi 
ha canvis significatius respecte 
als anteriors plans, ja que l’orde-
nació de boies, pantalans i canals 
s’ha anat fent progressivament. 
Es preveu que entre els mesos de 
març i abril, abans de Setmana 
Santa, els Govern català haurà 
donat el vistiplau a aquesta pro-
posta de l’Ajuntament. n

La Jonquera té un 
nou parc de salut

instal·lacionsY

nnEl 25 de gener, l'Ajuntament de 
la Jonquera va inaugurar un nou 
parc de salut a la plaça Catalu-
nya, al barri del Carme del muni-
cipi. Aquest circuit és un dels 180 
que Dipsalut, òrgan pertanyent 
a la Diputació de Girona, ha col-
locat per tota la demarcació. Per 
tal de donar a conèixer aquesta 
nova instal·lació, l’àrea d’Esports 
ha organitzat una jornada de tre-
ball amb una dinamitzadora l'úl-
tim dimarts de cada mes a les deu 
del matí. La sessió estarà oberta 
al públic en general. n

El celler Martí Fabra presenta un nou vi

vinsY

nn En el marc de la celebració de les terceres Jornades dels cellers 
empordanesos, que organitza la Bodega Aurora del Port de la Selva, 
Joan Fabra del Celler Martí Fabra va presentar un nou vi negre que 
sortirà properament al mercat, i que rep el nom de Masia Carreras. 
Aquestes jornades tenen com a fonament donar a conèixer i promo-
cionar els vins de l’Empordà, en què els responsables dels diferents 
cellers poden presentar-se i oferir els seus productes. n

Ha mort la persona més gran de l’Escala
societatY

nn La setmana passada va morir Rita Surribas Guri a l’edat de 105 
anys. Surribas era veïna de l’Escala i estava considerada la perso-
na més gran de la vila. Precisament, l’any passat, l’Ajuntament de 
l’Escala li va retre un petit homenatge amb motiu de la Festa Ma-
jor. L’enterrament es va celebrar divendres al migdia a l’església de 
l’Escala. n

Nova campanya de 
compostatge casolà

medi ambientY

nn Per tal d'incentivar el compos-
tatge casolà, complint amb el pla 
de desplegament de la recolli-
da de la matèria orgànica i l'evi-
dent necessitat d'ampliar aquesta 
pràctica, el Consell Comarcal de 
l'Alt Empordà ha posat a disposi-
ció dels ajuntaments una educa-
dora ambiental per realitzar un 
porta a porta als veïns del muni-
cipi, per inscriure'ls en la cam-
panya de compostatge casolà del 
municipi. n

Alt Empordà Turisme 
a la Junta del Consum

associacionsY

nn Alt Empordà Turisme s'ha ad-
herit a la Junta Arbitral de Con-
sum de Catalunya per mostrar el 
seu compromís amb la qualitat 
dels productes i serveis que ofe-
reix. Aquest signe distintiu atorga 
altres avantatges a les organitza-
cions i establiments adherits. En 
el cas de l’Alt Empordà Turisme, 
significarà una important ajuda 
per a l’obtenció de subvencions, 
com són les ajudes Pladetur (Pla 
de desenvolupament turístic). n

desplaçades van decidir tallar 
l’accés al carrer i evacuar els 
dos edificis de la rodalia, com a 
mesura preventiva. Avisada la 
companyia de gas, es va tancar 
la clau de pas general i es va po-
der tallar la fuita. Disset minuts 
més tard, el trànsit es va resta-
blir i els veïns van poder tornar 
a casa seva, mentre tècnics de 
la companyia es feien càrrec de 
la reparació de la caixa de re-
gistres malmesa. n

Evacuen dos edificis 
per una fuita de gas

llançàY

nn Dissabte al matí, els Bombers 
de la Generalitat van evacuar dos 
edificis de Llançà per una fuita 
de gas a la via pública, en una cai-
xa de registre del carrer Garbissó. 
L’alerta la va fer arribar la Policia 
Local a les 09.31 h. Un cop allà, 
les dues dotacions dels Bombers 

Roses organitza la 
Fira Tot Rebaixes

comerçY

nn L'Associació de Comerciants 
de Roses (ACOR) ha organitzat 
per al diumenge 6 de febrer la Fira 
Tot Rebaixes Hivern. Les parades 
estaran col·locades a la plaça Ca-
talunya del municipi, des de les 
nou del matí fins a les vuit del ves-
pre. A més dels estands de roba i 
complements, hi haurà inflables 
per a la mainada. La fira té el su-
port de l'Ajuntament de Roses i de 
la Generalitat. n

Tres càmpings de la 
comarca, premiats

reconeixementY

nn El lliurament dels prestigiosos 
premis als Millors Càmpings 2011 
de l'ANWB, que distingeix els mi-
llors establiments europeus, es va 
celebrar el passat 11 de gener. En-
tre els guardonats, n’hi ha tres de 
Sant Pere Pescador: Las Dunas, 
distingit com a millor càmping 
familiar, Las Palmeras, com a 
càmping amb encant, i l’Àmfora, 
considerat com el millor en quali-
tat de serveis. n

els nous espais s’ubiquen 
a la riba pitxot i a la plaça 
de port dubé

cinc terrassesY
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Les confraries de l’Alt Empordà estudien 
crear un punt unificat de venda de peix

Gemma Visal Roses

economia. s’unirien els pescadors de roses, l’escala, el port de la selVa i llançàY

De moment només és una pro-
posta i ganes de posar-la en mar-
xa, i ara cal el suport de les admi-
nistracions i una definició més 
concreta del projecte. El presi-
dent de la Federació de Confrari-
es de Pescadors de Girona, Anto-
ni Abad, es reunirà d’aquí a dues 
setmanes amb la nova directo-
ra  general de Pesca de la Gene-
ralitat, Mercè Santmartí, per ex-
posar-li la voluntat d’unificar la 
venda de peix de Roses, l’Esca-
la, el Port de la Selva i Llançà. Es 
tractaria de crear un únic centre 
logístic molt ben comunicat on 
“s’ajuntaria tot el ventall de pro-
ductes de la zona”. Abad afegeix 
que això representaria tenir “una 
subhasta molt atractiva”que po-
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dria, fins i tot, aplegar clients del 
sud de França. 

Els avantatges d’aquesta idea 
són importants segons el presi-
dent de la Federació i representa-
ria que “cada euro que es gastés 
es gastaria per a tothom”.  La unió 
de tota la flota de Girona Nord per 
vendre els seus productes per-

metria tenir unes instal·lacions 
de primera categoria. Hi ha veus 
que apostarien per ubicar el cen-
tre a Roses, com a punt intermig, 
i altres fins i tot en  plantegen la 
ubicació a Vilamalla. 

Abad té clar que, sigui quina si-
gui la zona, aquesta ha de tenir 
accessos importants i ràpids com 

ara la proximitat amb l’AP-7. El 
president de la Federació de Con-
fraries de Girona admet que es-
tan molt engrescats amb aquest 
projecte i malgrat que encara “tot 
està una mica verd, hem fet mol-
ta feina com ara encarregar dife-
rents estudis a experts”. L’anteri-
or director de Pesca, Martí Sans, 

ja veia amb bons ulls el projecte 
però ara caldrà esperar l’acolli-
da que tindrà la proposta per part 
del nou govern català. A banda 
del contacte amb les administra-
cions i els estudis de viabilitat, la 
confraria crearà una comissió de 
treball per tirar endavant la ini-
ciativa. n

La proposta és una de les 
primeres qüestions que el 
col·lectiu plantejarà a la 
nova directora general del 
sector, Mercè Santmartí

flotA UNIfICADA. Roses, l’Escala, el Port de la Selva i llançà estaran en el mateix punt de venda ROSANA VIDAL

REStRICCIó.  El trànsit es desvia en el sentit d’entrada al nucli antic HORA NOVA

Y iniciada la veda

flotesd’arrossegament de 
llançà, el Port de la Selva, Ro-
ses, l’Escala i Blanes han co-
mençat una veda biològica. 
Es tracta de preservar el fons 
marí i protegir espècies com 
ara la gamba, que encara és 
massa petita, o l’escamarlà.  
El mes passat va ser la flota 
de Palamós l’afectada per la 
veda. D’aquesta manera, les 
confraries de les comarques 
gironines s’han organitzat per 
fer restriccions  de dos mesos i 
no desatendre els mercats. n

Amb el mes de febrer les Y

A la nova plaça de les Escoles de l’Escala ja s’han enderrocat 
pràcticament tots els murs vells de formigó. Aquests treballs van 
començar just després de les festes de Nadal i  es preveu que esti-
guin enllestits d’aquí a 4 mesos. El nou espai serà molt més planer i  
eliminarà  els grans murs i desnivells anteriors. Les obres suposen 
una inversió de 230.000 euros i estan subvencionades  pel Fons Es-
tatal per la Sostenibilitat i l’Ocupació.  A la plaça de les Escoles hi ha 
l’edifici de Can Masset, l’Oficina de Turisme i parades d’autobús. n
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La plaça de les Escoles canvia de fisonomia

Y l’escala

L’Escala comença les obres 
del nou giratori de l’Oberta

infRaestRuctuRes. millorar la seGuretatY

Les obres de construcció del gi-
ratori de l’Oberta de l’Escala  s’han 
posat en marxa aquesta setmana. 
Des d’ahir al matí queda restrin-
git el pas de vehicles en el sentit de 
l’entrada al nucli antic del muni-
cipi. Els canvis circulatoris men-
tre durin els treballs obligaran a 
passar pels carrers Escorxador o 
Empordà.

Les obres de construcció del gi-
ratori, a les cruïlles entre la Ronda 

del Pedró i el carrer de Gràcia, te-
nen com a objectiu millorar la se-
guretat en aquesta intersecció. A 
més, es podrà fer un canvi de sen-
tit, que fins ara només era possible 
recorrent molts més metres i de 
manera força complicada. Amb la 
construcció del nou giratori s’in-
clou el soterrament dels conteni-
dors d’aquesta zona, fet que mi-
llorarà l’estètica  en aquest accés. 
Les obres suposen una inversió 
de 90.000 euros i tenen un termini 
d’execució de dos mesos. n

redacció l l’escala  
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La cuinera de la 
beca internacional 
ja treballa amb els 
restauradors

redacció l l’escala

gastRonomia Y

El centre d’interpretació del 
peix, el Maram, ha estat l’esce-
nari de la primera reunió en-
tre la russa Elena Tsipchenko i 
els restauradors escalencs. La 
segona cuinera guanyadora 
de la Beca Internacional Fer-
ran Adrià visitarà i coneixerà 
de primera mà la cuina dels di-
versos restaurants que s’han in-
teressat per aquesta iniciativa 
gastronómica impulsada per 
l’Ajuntament de l’Escala, Pro-
deca i Joves Cuiners.

En aquesta segona edició, el 
país convidat és Rússia i Elena 
Tsipchenko agafa el relleu com 
a cuinera guanyadora a la que-
bequesa  Justine de Valicourt.  
La primera  becària va recórrer 
14.000 quilòmetres en el marc 
de la seva estada de 3 mesos. 
Valicourt es va establir a l’Esca-
la entre l’octubre i el desembre 
de l’any passat. La Beca Inter-
nacional Ferran Adrià va néixer 
l’any passat amb l’esperit de di-
fondre la cuina i els productes 
catalans arreu del món. Els cui-
ners estrangers  que presentin 
projecte s’hauran d’informar   
sobre Catalunya. n

nn
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Caixa Girona fa baixar la solvència de ‘la Caixa’

nn girona. L’absorció de Caixa Girona, ha suposat a ‘la Caixa’ que 
el quart trimestre, quan es va fer efectiva l’operació, la variació tri-
mestral del saldo de dubtosos es multipliqués per sis, enfilant-se 
fins a 627 milions d’euros, segons ha reconegut l’entitat. n

després de l’absorció de l’any passatY

manel marcè. Un dels propietaris de la granja que ja fa sis generacions que es dedica a la cria d’ovelles BERNILS

primera reUnió. la trobada de Figueres ha estat la primera de l’any HORA NOVA 

Economia
empresa

Mas Marcè 
reuneix receptes 
dels millors 
restaurants 

J. M. Bernils l siurana d’empordà

Des de fa quatre anys la granja dedicada a la producció 
de recuits, iogurts i formatges d’ovella edita un 
calendari amb els grans xefs de cuina de tot Catalunya

Ferran Adrià (El Bulli, de Ro-
ses), Carme Ruscalleda (Sant Pau, 
de Sant Pol de Mar), Joan Roca (El 
Celler de Can Roca, de Girona), 
Lluís Fernández (Els Pescadors, 
de Llançà), Roser Bronsoms (Can 
Jeroni, de Figueres)... i així fins a 
dotze, un per cada mes de l’any. El 
calendari del Mas Marcè corres-
ponent a l’any 2011 -el quart que 
edita aquesta empresa familiar- 
torna a reunir els principals xefs 
de cuina catalans que expliquen 
una recepta dels seu establiment, 
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complementada amb el maridat-
ge amb un vi de la Denominació 
d’Origen Empordà.  “Estem con-
tents perquè any rere any els  cui-
ners dels restaurants a qui submi-
nistrem es presten a col·laborar-
hi”, assenyala Manel Marcè, un 
dels propietaris de la granja. 

Mas Marcè ha convertit la se-
va explotació d’ovelles de Siura-
na d’Empordà en una indústria 
làctia on fa quallada, una menja 
coneguda a la seva zona com a re-
cuit, a més de mató, iogurts i em-
porità, un formatge que té com a 
referència el feta.

“Tenim la qualificació Artesa-
nal Alimentària i ens hem con-
vertit en una empresa de produc-
ció Agrària Ecològica. Vàrem fer 
la sol·licitud al Consell Català de 
la Producció Agrària Ecològica 
i hem tingut un període de dos 
anys per fer la conversió. A partir 
d’aquí els nostres productes te-
nen el segell de CCPAE, i són eco-
lògics al cent per cent”, explica.

El Mas Marcè el formen una fa-
mília que fa més de sis genera-

cions que ens dediquem a fer de 
pastors. “Quan ens vam consti-
tuir com a empresa ens vam mar-
car tres objectius principals: re-
cuperar l’ovella de raça ripollesa, 
una raça autòctona de Catalu-
nya, com a productora de llet; re-
cuperar el recuit de l’Empordà, 
producte tradicional de la zona, 
i recuperar el quall vegetal her-
bacol per als nostres productes”, 
afegeix Marcè. També estan ad-
herits al moviment Slow Food. n 

El patronat de la Fundació Comerç 
Ciutadà es va reunir a Figueres

entitats. aplega 12 associacions d’arreu de catalunya Y

redacció l figueres

Durant la trobada es va 
expressar la voluntat 
dels associats de seguir 
defensant el model del 
comerç de Catalunya

El passat 25 de gener es van re-
unir a Figueres els patrons mem-
bres de la Fundació Comerç Ciu-
tadà. L’entitat es va constituir el 
setembre de 2004 amb la intenció 
de reforçar el paper de l’associa-
cionisme comercial d’àmbit ter-
ritorial i dotar-se d’un organisme 
comú en el qual poder consensu-
ar línies d’actuació comunes. 

Malgrat la tipologia diversa de 
cada una de les ciutats, hi ha un 
seguit de problemes, ja siguin de 
qualitat urbanística, de manteni-
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ment, de finançament, de dina-
mització i de relació amb les ad-
ministracions locals i autonòmi-
ques, que són comuns a tots els 
centres urbans de les ciutats que 
pertanyen a la Fundació Comerç 
Ciutadà.

La Fundació és presidida per 
Comerç Figueres i representa els 
comerços dels centres urbans 
de 12 poblacions catalanes, de-
fensant els interessos de gairebé 
4.500 establiments comercials i 
més de 3.000 empresaris. n

gastronomia. producció ecològicaY

Ferran adrià, Joan roca, 
lluís Fernández i carMe 
ruscalleda, entre altres

els autorsY

cada plat està Maridat aMB 
un vi de la denoMinació 
d’origen eMpordà

el complementY

Nova edició dels 
Premis Emprenedors

dinamització. iniciatives innovadoresY

Per tercer any consecutiu 
s’han convocat els Premis per a 
Emprenedors de l’Alt Empordà, 
una iniciativa que té com a ob-
jectiu la dinamització i promo-
ció de la iniciativa emprenedora 
a la comarca i el reconeixement 
de l’aportació que les noves ac-
cions empresarials tenen com a 
eina de dinamització de l’activi-
tat socioeconòmica i de creació 
de llocs de treball. Aquests pre-
mis estan promoguts pel Con-
sell Comarcal de l’Alt Empordà, 
l’Ajuntament de Figueres, l’As-
sociació de Joves Empresaris de 
Girona (AJEG) i el Setmanari de 
l’Alt Empordà. 

S’estableixen quatre categories 
dels premis, una més que l’any 
passat. Són les següents:

- Premi jove empresari. Aques-
ta categoria premiarà l’empresa-
ri empordanès menor de 42 anys 

que hagi tingut una trajectòria 
empresarial destacada.

- Premi emprenedor. Es premi-
arà el projecte d’empresa més vi-
able, innovador i amb major po-
tencial de creixement.

- Premi a la millor idea de ne-
goci. Es premiaran les idees de 
negoci més creatives dels estu-
diants dels instituts.

- Premi a la millor línia de ne-
goci innovadora. Aquesta cate-
goria premiarà aquella empresa 
que hagi estat capaç d’obrir la lí-
nia de negoci més innovadora en 
els darrers tres anys.

Poden participar-hi totes les 
persones amb domicili a la co-
marca. En el cas del premi em-
prenedor hi poden participar 
totes les persones que vulguin 
crear una empresa amb domicili 
social a la comarca. En el cas del 
premi a la millor idea de negoci 
hi poden participar els estudi-
ants dels IES de la comarca.  n

redacció l figueres
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28 Cultura
espectacles

pau riba. El cantautor enceta la temporada aquest divendres HORA NOVA

Sergi Belbel, un xou del Primavera Sound i 
una bona dosi de clàssica al teatre de Roses

Josep Pérez l roses

La programació del Teatre Mu-
nicipal de Roses per aquest hivern 
i primavera destaca pel seu eclec-
ticisme. Musicals com Alícia ja no 
viu aquí, obres de teatre de dra-
maturgs de renom com Sergi Bel-
bel (Fora de joc), la presència d’un 
mític de la cançó com Pau Riba 
o el cicle de concerts de clàssica 
Moments Musicals, sense oblidar 
una àmplia oferta de teatre infan-
til, posen de manifest la intenció 
d’arribar a tothom d’una forma 
equitativa.

Si s’hagués de fer incís en algun 
espectacle, destaca Standstill 
room, coproduït pel Primavera 
Sound, el CoNCA i Buena Suer-
tem. Es tracta d’un musical mi-
nimalista de vint cançons en el 
qual imatges de vídeo i una selec-
ció de músics creen una mena de 
concert d’art contemporani. En 
la mateixa línia podrem tornar a 
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presentació. cartellera gener-maig 2011Y

Y tota La carteLLera DeLs propers cinc Mesos

actiVitat/ tÍtoL artista Data/Hora

Música/ ‘Ribaibal 2’ Pau Riba 4 febrer/22.30 h 

Espectacle infantil / ‘Moments màgics’ Cia. Charlie Mag 6 febrer/12.00 h  

Música i vídeo/ ‘Electrofílic’ J. Busquets i Cube.Bz 12 febrer/22 .00 h

Clàssica/ ‘De Beethoven a Turina’ M. J. López i Antonio Soria 20 febrer/19.00 h

Teatre infantil/’Iaios’ Cia. Al vent teatre 13 març/12.00 h

Teatre /’Joan Maragall, el ciutadà’ Amb Rosa Novell 19 març/22.00 h

Clàssica/ ‘La inspiració melòdica de 
Brahms i Chopin’

Amb Igor Kiritchenko i  Yves 
Henry 20 març/19.00 h

Teatre/’Fora de joc’ de Sergi Belbel Cia. Lalucky serveis 26 març/22.00 h

Música/’L’esca del pecat’ Titot i David Rosell 1 abril/22.30 h

Teatre infantil/’Tortura, l’illa d’en Tresot’ Cia. La Pera Llimonera 3 abril/12.00 h

Teatre/ ‘La maternitat d’Elna’ Projecte Galilei i Fortià Viñas 5 abril/15.30 h

Música i audiovisual/’Standstill room’ Primavera Sound 9 abril/22.00 h

Musical/’Alícia ja no viu aquí’ Projecte Galilei 15 abril/22.00 h

Clàssica/’Schubert i la lírica’ Baríton: Guy Ramon
Piano: Michael Kuhn 17 abril/19.00 h

Concert/’Fins que la mort ens separi’ Mazoni 23 abril/22.00 h

Teatre infantil del Pla Educatiu d’Entorn Diferents textos clàssics 2 abril/18.00 h

Teatre infantil del Pla Educatiu d’Entorn ‘El malalt imaginari’,  Molière 30 abril/18.00 h

Teatre/’Un barret de palla d’Itàlia’ Grup de Teatre de Roses 6, 7 i 8 de maig

Clàssica/‘Rapsòdies hongareses, Liszt’ Piano: E. Foti i Roberto Metro 15 maig/19.00 h

Teatre infantil/’Cuina de nassos’ Cia. Fudanito.com 1 maig/12.00 h

VI cantada d’havaneres de Roses
Terra endins i Els Pescadors 
de Roses

1 maig/ 19.00 h

gaudir del treball dels ‘residents’ 
del Teatre Jordi Busquets i Cube.
bz, amb Electrofílic. 

Altres noms propis són Joan 
Maragall, el ciutadà, que barreja 
la veu de Rosa Novell amb el vio-
loncel de Fanny Silvestre per retre 
homenatge al poeta en l’any del 
centenari de la seva mort;  la no-
va proposta del Grup de Teatre de 
Roses, Un barret de palla d’Itàlia; 
o el  ‘popero’ Mazoni, que presen-
tarà el seu darrer treball, Fins que 
la mort ens separi.

DescoMptes. Cal destacar la no-
va política de descomptes: els 
espectacles organitzats pel con-
sistori seran gratuïts per als me-
nors de 16 anys; el tradicional 
descompte del 20% per a aturats, 
jubilats,  menors de 25 i posseï-
dors de la targeta del CAR passa 
al 25%; i es crea un nou descomp-
te del 10% per als  usuaris de la bi-
blioteca.  n 

CElia vEla. la dissenyadora A.  REYNAL

Els dissenys de Celia Vela al 
saló 080 Barcelona Fashion

MoDa. dimartS i dimecreSY

Els dissenys de la  f igueren-
ca Celia Vela participen aquest 
dimecres al saló 080 Barcelona 
Fashion, que des de dilluns s’es-
tà duent a terme al passeig Joan 
de Borbó de la ciutat comtal. El 
certamen, que enguany arriba a 
la seva setena edició,  es  caracte-
ritza per donar visibilitat als dis-
senyadors independents del pa-
ís i avui en dia és un referent del 
disseny i la moda d’avantguar-
da a escala internacional. La se-
lecció d’aquest 2011 inclou una 

vintena de dissenyadors. Vela té 
previst treure a desfilar la seva 
col·lecció a la passarel·la dime-
cres a les 12.00 hores. El nom de 
la col·lecció tardor-hivern 2011-
12 que presenta és Limerencia i 
aquesta s’anuncia sota un sug-
geridor eslògan (“és el nom/ un 
fenomen emocional/involun-
tari/vinculat a l’enamorament/
fins i tot, per a tota la vida”). 

Les col·leccions de la f igue-
renca també es podran visitar  
al Showroom del saló, avui de 
10  a 20 hores i dimecres de 10 a 
17.30 h. n

Josep Pérez l figueres
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Aixeca el teló el Cicle de 
Cinema Infantil de Figueres

cineMa. diumenge a leS 17.30 hY

L’anunciat Cicle de Cinema 
Infantil en Català (CINC) del Te-
atre El Jardí inicia la seva singla-
dura el proper diumenge amb 
la pel·lícula Toy story 3. La gran 
evasió. Durant els propers tres 
mesos s’han programat tres 
films més; el 13 de febrer, Azur i 
Asmar;  el 6 de març, Doraemon 
i els pirates dels mars del sud; i el 
24 d’abril, Wall-E. 

Com ja es va dir, totes les pro-
jeccions seran en català, ja que 
la intenció del cicle és cobrir 
aquesta mancança a la comarca. 

El preu de les entrades serà de 3 
euros, seguint una política de ta-
rifes assequibles. Per a la difusió 
del cicle s’han editat 13.000 pro-
grames que es distribuiran a les 
escoles de la comarca. Les pel-
lícules començaran a les 17.30 
hores. La proposta està organit-
zada per l’àrea de Participació 
Ciutadana de l’Ajuntament, el 
Consorci per a la Normalització 
Lingüística i el Cineclub Diòp-
tria. CINC és una iniciativa de la 
Generalitat que des de l’any 2001 
mira de fomentar l’hàbit de mi-
rar pel·lícules en català entre els 
més menuts arreu del país.   n

Josep Pérez l figueres
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Gent 41
vida social

Alumnes de l’institut Illa de Rodes de Roses van participar en l’activitat ‘Reacciona’ amb motiu de l’Any Internacional de la Química

Fomentar el coneixement de la ciència
educació A Roses

Josep Pérez l roses

Coincidint amb la procla-
mació que van fer les Na-
cions Unides d’aquest 
2011 com  l’Any Interna-

cional de la Química, AIQ2011,  
l’institut Illa de Rodes de Roses  
ha engegat una sèrie d’activitats 
que s’aniran desenvolupant du-
rant els propers dotze mesos en 
el context d’aquesta efemèride. 
La primera activitat va ser l’es-
pectacle científic Reacciona... 
Explota! que es va dur a terme el 
dijous 20 de gener al pavelló del 
centre.

Adreçat a l’alumnat de 3r i 4t 
d’ESO i Batxillerat i dividit en du-
es sessions, aquesta activitat va 
estar conduïda per l’equip expe-
rimental de la Càtedra de Cultu-
ra científica i comunicació digi-
tal (C4D),  formada per un grup de 
professors i investigadors del de-

reforçar la tesi del director, “es-
perem que totes les activitats 
que hem programat per celebrar 
l’Any de la Química ajudin a aug-
mentar el seu interès per una ci-
ència tan fonamental en els nos-
tres dies”.

Un dels secrets per aconseguir 
despertar l’interès dels joves 
passa per poder portar al col·legi 
professionals de primera línia en 
els quals poder emmirallar-se. 
“Cada any preparem activitats 
científiques molt interessants 
en coordinació amb les univer-
sitats del país. En el cas del C4D 
es  tracta d’un equip de profes-
sors molt actiu i molt implicat en 
la divulgació científica”, explica 
el director.

La intenció del centre educa-
tiu, però, va més enllà d’allò me-
rament escolar i volen, amb el 
temps, universalitzar les seves 

partament de Química de la Uni-
versitat de Girona.

L’activitat consistia en la possi-
bilitat de dur a terme un seguit ex-
periments més o menys impres-
sionants en els quals es combina-
ven f lames, sorolls, explosions, 
foc o canvis de color d’una forma 
amena, entenedora i, sobretot, 
empírica.

Tal com explica el director del 
centre rosinc , Xavier Barranco, la  
intenció de tot plegat és “contri-
buir en el fet que a la societat ro-
sinca augmenti el coneixement i 
la valoració de la ciència, en ge-
neral, i de la química, en parti-
cular. Però, també, per animar 
els joves perquè s’engresquin en 
el seu estudi”.

En aquesta mateixa direcció, la 
cap del departament de Ciències  
i professora de Química, Marga-
rita Campillo, va assenyalar que 
“l’alumnat del centre va gaudir 
de l’espectacle i va participar-hi 
molt activament”. Així mateix va 

y l’activitat

‘ReAcciONA... explOtA!’ és uNA 
clAsse empíRicA de químicA 
de cARàcteR deseNfAdAt

y flames i explosions

els AlumNes ApReNeN d’uNA 
fORmA lúdicA AlguNs pRiNci-
pis de lA cièNciA

‘reacciona...’ . Tres imatges de l’activitat duta a terme al col·legi rosinc HORA NOVA

y xavier barranco, director

“despeRtAR VOcAciONs és uNA 
de les pARts més AgRAïdes de 
lA NOstRA feiNA dOceNt”

y obrir portes

“el NOstRe Objectiu immediAt 
és ObRiR Aquestes ActiVitAts 
A tOtHOm de ROses”

activitats amb la resta de gent del 
poble. “El nostre objectiu més 
immediat és obrir aquest tipus 
d’activitats a tothom que hi esti-
gui interessat a la vila de Roses”. 

La finalitat de tot plegat és una 
aposta per la formació de qua-
litat i aconseguir, en la mesura 
del possible, sembrar les llavors 
d’una carrera professional espe-
cialitzada. “Aquest tipus d’acti-
vitats són de les que desperten 
vocacions i aquesta és una de les 
parts més agraïdes de la nostra 
feina de docent”.

Una aposta que en els temps ac-
tuals de conjuntura de crisi és, a 
més, una de les necessitats impe-
rioses que assenyalen la majoria 
d’organismes internacionals per 
canviar el paradigma econòmic 
del país. 

L’alumnat de batxillerat cientí-
fic va fer també divendres passat 
una visita pràctica als laborato-
ris de la Facultat de Química de 
la UdG. n

2011, any de la Química
nn Tal com explica Xavier Barran-
co, la proclamació per part de les 
Nacions Unides de l’any 2011 com 
a Any Internacional de la Quími-
ca, AIQ2011, té essencialment dos 
objectius principals. 
Primer, “donar a conèixer la con-
tribució de la química a la nos-
tra qualitat de vida i fer palesa 
la importància d’aquesta discipli-
na en la resolució de problemes 
urgents, com són, per exemple i 
d’una forma colpidora, l’abasta-

ment d’aigua potable, d’energia i 
d’alimentació a tota la població 
del món, sense hipotecar el futur 
del planeta”.
I segon, recordar que l’any 2011 
coincideix amb el centenari del 
Premi Nobel de Química a Maria 
sklodowska-Curie (a la imatge), 
“fet que ofereix una oportunitat 
excel·lent per recordar no sola-
ment les seves contribucions a la 
ciència, sinó també les d’altres 
dones científiques”. n
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L’AE Roses no afluixa i manté la 
diferència amb els perseguidors

futbol. segona regionalY

redacció l roses

La dinovena jornada al grup 15 
de Segona Regional es va resoldre 
sense sorpreses a la zona alta de 
la classificació, ja que els quatre 
primers van resoldre amb victò-
ria els seus partits i les diferències 
no han variat.

El líder, l’Agrupació Esportiva 
Roses, va demostrar la seva soli-
desa amb una victòria per la míni-
ma sobre el Monells, gràcies a un 
gol de Wolfrando des del punt de 
penal (73’). L’1-0 permet als de Ga-
briel Maragall mantenir un còmo-
de avantatge de nou punts respecte 
del segon classificat, el Torroella. 
Els baixempordanesos van tren-
car la ratxa de tres derrotes con-
secutives i es van retrobar amb el 
triomf en imposar-se al Sant Mi-
quel també per la mínima (1-0). El 
gol va arribar a la represa, obra de 
Marc García (65’).
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L’Esplais i el Base Roses man-
tenen la persecució del Torroella 
i continuen a dos punts dels del 
Baix Empordà. Els castellonins 
es van imposar amb comoditat 
al Sant Pere (3-0), amb gols de 
Watson (15’), Pellicera (52’) i Ge-
rard Terrats (80’), mentre que els 
rosincs  van obtenir un treballat 
triomf sobre el Begur (1-0). Els de 
José Santos es van quedar amb nou 
jugadors en dues accions incom-

prensibles de l’àrbitre, però van 
saber defensar la seva porteria i 
van obtenir el gol del triomf quan 
Marc Vélez va resoldre una gran 
jugada de Mito (72’).

A la zona baixa el Cabanes va pas-
sar per sobre de l’Empuriabrava 
(4-1) i va sumar tres punts que li 
permeten acostar-se a la catorze-
na posició que ocupa el Lladó. Els 
dos últims, Portbou i Al Wifak, van 
empatar a tres gols. n

solidEsa. El Roses va sumar el setzè triomf i manté 9 punts de marge àNgEL REyNAL

Victòria per la mínima del 
Figueres B sobre el Llers

futbol. tercera regionalY

El Figueres B ha recuperat la 
primera posició al grup 31 de Ter-
cera Regional gràcies a la seva mí-
nima victòria sobre el Llers a Vi-
latenim (1-0) i a la suspensió del 
partit que el Cadaqués havia de 
disputar al seu camp contra el Sel-
vatans. Els jugadors que entrena 
Arseni Comas se situen en prime-
ra posició amb 46 punts, mentre 
que Vilabertran i Cadaqués en 
tenen 45. El Vilabertran va gua-
nyar per la mínima al camp del 

Fortià (1-2) i ha pujat a la segona 
posició. Cal destacar, però, que 
tant Figueres B com Cadaqués 
tenen un partit pendent.

La quarta plaça és per al Marca 
de l’Ham, que va guanyar amb 
molta autoritat el Sant Llorenç (5-
0). Els figuerencs tenen 43 punts, 
només tres menys que el líder i dos 
menys que el segon i el tercer.

Al grup 30 l’equip altemporda-
nès més ben classificat és el Bàs-
cara, que va empatar a un a Siu-
rana. A la classificació ocupa la 
vuitena posició. n

redacció l figueres
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nou lídER. El filial de la unió recupera la primera posició al grup 31 àNgEL REyNAL

Els de Gabriel Maragall 
es van desfer per la 
mínima del Monells 
gràcies a un gol de penal 
de Wolfrando (73’)

El figuerenc, que juga al 
San Roque de Segona B, 
podria firmar al juliol pel 
Charlton Athletic de la 
League One anglesa

amistós. Zou, a l’esquerra, en l’amistós contra els spurs HORA NOVA

Convoquen Zou Feddal per a un 
amistós de la sub 23 del Marroc

futbol. el 9 de febrer jugarà un amistós contra burkina fasoY

El figuerenc d’origen marroquí 
Zou Feddal ha estat convocat per 
la selecció del Marroc per disputar 
un amistós amb el combinat sub 
23 contra Burkina Faso el proper 
9 de febrer. El partit és de prepa-
ració per a l’eliminatòria classifi-
catòria per als Jocs Olímpics de 
Londres 2012.

Zou juga aquesta temporada a 
Segona Divisió B amb el CD San 
Roque de Lepe. El conjunt anda-
lús és el tercer classificat del grup 
quart amb 40 punts, tres més que 
el cinquè, i el central altemporda-
nès és un dels titulars habituals. 
La seva bona actuació no ha pas-
sat desapercebuda a la Federació 
Marroquina, que l’ha convocat 
per jugar amb la selecció sub 23, 
ni tampoc al futbol anglès.

El figuerenc ha estat deu dies a 
prova amb el Charlton Athletic de 

la League One anglesa, i el 25 de 
gener va disputar un partit amis-
tós contra el Tottenham Hotspur 
de la Premier League que va aca-
bar amb triomf d’aquests darrers 
per 3-1.

El rendiment en els dies que va 
estar a Anglaterra va satisfer els 
responsables del Charlton Athle-
tic, que li han comunicat que volen 
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comptar amb ell per a la propera 
temporada. Zou està tramitant els 
papers per tenir passaport comu-
nitari i al juliol podria firmar pel 
Charlton, si el San Roque ho accep-
ta. “Ha estat una setmana fantàsti-
ca. Es tracta d’un gran club de Lon-
dres en una posició falsa, i només 
és qüestió de temps que torni a la 
Premier”, va dir el figuerenc. n

Resultats dels 
equips del Llançà

L’Albacete de Baró 
cau a Alcorcón

futbol

futbol

nn El juvenil del CE Llançà no va 
poder sorprendre el Figueres a 
domicili (3-1); el cadet va caure 
en la seva visita al camp del 
Bàscara (4-2), i l'aleví va perdre 
a casa contra el Figueres (3-7). 
Els partits de l'infantil A contra 
el Cadaqués i de l'infantil B a 
la Canya es van suspendre. El 
benjamí preferent 2001 va rebre 
el Vilamalla; el 2002 va jugar 
a casa contra el Vilatenim; el 
prebenjamí 2003 va rebre la FE 
Figueres, i el 2004 va jugar con-
tra el Base Roses. n

nn El darniuenc Alan Baró no 
va participar en la derrota del 
seu equip, l'Albacete, al camp 
de l'Alcorcón (2-0). L'ensope-
gada situa el conjunt manxec 
en zona de descens a Segona 
Divisió B. L'Albacete és dino-
vè amb 23 punts, els mateixos 
que el Huelva, que surt de la 
zona perillosa. Alan Baró no 
té el protagonisme que espe-
rava a l'Albacete, i des del club 
se li ha ofert la possibilitat de 
marxar cedit, però el darni-
uenc de moment no vol dei-
xar el club. n

Y

Y

Una sobrecàrrega 
fa explotar la caixa 
elèctrica del camp 
de La Salle Figueres

j. n. l figueres

futbol. successosY

La directiva de l’Escola de Fut-
bol La Salle Figueres es va veure 
obligada a suspendre els partits 
que els seus equips havien de dis-
putar com a locals el passat cap 
de setmana després que diven-
dres a la nit una sobrecàrrega fes 
explotar la caixa elèctrica de La 
Finca. L’incident va provocar un 
incendi que va calcinar comple-
tament la caixa i va deixar sense 
subministrament elèctric tot el 
recinte esportiu.

Els fets van tenir lloc diven-
dres al voltant de les 21 h. Ma-
nuel Núñez, president del club, 
explica que “a mig entrenament 
va explotar la caixa i es va decla-
rar un incendi. Vam suspendre 
l’entrenament i els partits que ju-
gàvem a casa, i vam fer sortir els 
jugadors que en aquell moment 
estaven als vestidors”. El club ha 
iniciat converses amb l’Ajunta-
ment per buscar una solució, ja 
que de moment no pot utilitzar 
les seves instal·lacions per jugar. 
“Estem mirant diverses opcions”, 
comenta Núñez. Quant als resul-
tats del cap de setmana, el cadet 
A va caure amb el Baix Ter i l’aleví 
A va superar el Garriguella.  n

nn
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Maverick Viñales omple el teatre 
en la presentació del club de fans

Jesús Navarro l roses

El rosinc agraeix el suport dels aficionats i reconeix que la seva presència als circuits serà molt important al 
mundial. El mànager Ricard Jové considera “un privilegi” que un pilot de 16 anys tingui aquest seguiment

motor. campioNat del móN de motociclismeY

Encara no ha debutat al Cam-
pionat del Món de motociclisme, 
però Maverick Viñales ja és capaç 
de mobilitzar centenars de perso-
nes. Així es va posar de manifest 
dissabte en l’acte oficial de presen-
tació del seu club de fans, que va 
tenir lloc al Teatre Municipal de 
Roses. La instal·lació es va omplir 
de familiars, amics, aficionats al 
món del motor i pilots de diferents 
modalitats, que van donar suport 
al jove de 16 anys en la seva nova 
aventura. 

Campió d’Europa i d’Espanya de 
125 cc, Maverick Viñales s’estre-
narà el 20 de febrer al mundial al 
circuit de Losail (Qatar). Allà no hi 
podran ser els 140 socis que ja s’han 
inscrit al seu club de fans, però pro-
bablement sí que comptarà amb el 
seu suport a Jerez, Montmeló, Al-
cañís o Xest, les quatre curses que 
se celebren a l’Estat espanyol. “Grà-
cies a tots per fer possible aquest 
club de fans. És molt important el 
vostre suport”, va dir el jove pilot 
rosinc quan va pujar a l’escenari 
del teatre. Maverick va reconèixer 
que “quan sents la teva gent al cir-
cuit tens ganes de donar més gas a 
la moto”. Viñales va parlar sobre 
la imminent estrena al mundial i 
va admetre que el seu objectiu és 
“arribar a ser campió del món. És 
un somni que puc fer realitat, in-
tentaré donar el màxim”.

L’acte va comptar amb la presèn-
cia dels mànagers del jove pilot al-
tempordanès, Ricard Jové i Manel 
Bernat. El primer d’ells va pujar a 
l’escenari i va posar de manifest 
que Maverick “té tot el necessari 
per arribar”, tot i que va recordar 
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suport. Maverick Viñales fotografiat al final de l’acte de presentació del seu club de fans, al teatre de roses

que “tot just comença”. En aquest 
sentit, Jové va assenyalar que “és 
un privilegi que doneu suport a un 
noi que avui no és ningú, però que 
ho serà”, i va aconsellar a Viñales 
que “digereixi això d’avui com has 
digerit allò de Paris Hilton”. Als se-
guidors els va demanar que donin 
suport al pilot quan arribin els mals 
moments.

Ricard Jové va posar de manifest 
les qualitats de Maverick Viñales 
i va assenyalar que “té el cap molt 
centrat, és tranquil i segur de si 
mateix”. n

el júnior del 
Bàsquet Castelló 
es desfà del 
Campdevànol

Redacció l castelló d’empúries

bàsquet. Resultats Y

Quatre victòries en set par-
tits és el balanç dels equips del 
Bàsquet Castelló en la jornada 
del passat cap de setmana. El sè-
nior B masculí no va poder sor-
prendre el Cornellà del Terri i va 
caure per 12 punts (71-59); el jú-
nior es va imposar amb autori-
tat a la pista del Campdevànol 
(39-57); el cadet no va patir per 
superar amb molta autoritat el 
Porqueres (66-42); el preinfantil 
es va desfer sense problemes del 
Joventut Celrà (56-18); el mini fe-
mení va perdre a la pista del Sar-
rià de Ter (53-26); el mini mascu-
lí va perdre per només sis punts 
contra el Farners 00 (73-79), i el 
premini va guanyar a la pista del 
Roses Blanc per 10 punts de di-
ferència (45-55). n

nn

Autocar de la 
Penya Blaugrana 
per al Barcelona-
Atlético de Madrid

Redacció l figueres

futbol. pRimeRa divisió Y

La Penya Blaugrana Alt Em-
pordà de Figueres organitza dis-
sabte un autocar per assistir al 
partit que el Barcelona i l’Atléti-
co de Madrid jugaran al Camp 
Nou. Els madrilenys són setens 
i estan fora de la zona europea, 
mentre que el Barça és líder amb 
7 punts sobre el Madrid, que és 
segon. L’autocar sortirà a les 19 
h des de l’aparcament situat al 
costat de l’ambulatori de Figue-
res. Per reservar viatge i entrades 
s’ha de trucar als telèfons 609 69 
32 00 o bé al 972 56 30 08. n
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El Girona Mifas-Esplais obté un còmode 
triomf sobre l’UNES a la Lliga Catalana

bàsquet. el coNJuNt castelloNí va domiNaR sempRe el seu Rival (48-32)Y

El Girona Mifas-Esplais va ob-
tenir la tercera victòria a la Lliga 
Catalana de bàsquet en cadira 
de rodes després de superar amb 
molta comoditat l’UNES de Sant 
Feliu (48-32). Els castellonins no 
van fer un bon partit i van estar poc 
encertats tant en atac com en de-
fensa, però els barcelonins no van 
oposar resistència i van anar sem-
pre a remolc en el marcador.

L’equip altempordanès va im-
posar la seva llei des del primer 
minut i al final del primer període 
ja disposava d’una renda de vuit 

punts (12-4). La defensa del Girona 
Mifas-Esplais no va ser bona a la 
primera meitat i d’això se’n va be-
neficiar l’UNES, que arribava amb 
facilitat a la cistella local. En atac, 
els castellonins van patir amb el joc 
en estàtic, i la poca velocitat a l’ho-
ra de fer circular la pilota impedia 
finalitzar la jugada amb bàsquet. 
Tot i això, al descans la diferència 
era clarament favorable als de l’Alt 
Empordà per 14 punts (26-12).

La tònica de la segona part va 
ser idèntica a la primera, i els dos 
entrenadors van aprofitar el par-
tit per donar minuts als jugadors 
de la banqueta. Els canvis no van 

Redacció l castelló d’empúries 
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aportar cap modificació al partit, i 
els dos conjunts van mantenir els 
seus baixos nivells d’encert ofen-
siu, Així, al final del tercer període 
la diferència només havia augmen-
tat en dos punts per al Girona Mi-
fas-Esplais (38-22). El darrer perío-
de va ser el més igualat de tots, i va 
acabar amb un parcial de 10-10 que 
va establir el definitiu 48-32.

El proper cap de setmana el Giro-
na Mifas-Esplais es desplaça a Ovi-
edo per enfrontar-se a l’Ortoibéri-
ca. El partit és molt important per 
encarar la segona fase de la compe-
tició, en la qual els gironins busca-
ran l’ascens de categoria. n

nnEl pavelló municipal de Llers va acollir dissabte la Trobada Co-
marcal de Promoció de judo, organitzada pel Consell Esportiu de 
l’Alt Empordà amb la col·laboració del Gimnàs Savas i de l’Associa-
ció de Judo de l’Alt Empordà. Hi van participar 200 nens i nenes. n

Trobada Comarcal de judo a llers

Y consell esportiu

Reivindiquen una zona d’equipaments
Y moto club badia de roses

Y Abans de la presentació del club 
de fans va tenir lloc un acte de re-
coneixement de l’Ajuntament de 
roses a tres pilots rosincs: Narcís 
pujol (motos aquàtiques), Guillem 
parés (enduro) i Maverick Viñales 
(velocitat). Conduït pels membres 
del MotoClub Badia de roses, l’ac-
te va servir per posar de manifest 
la necessitat que el municipi dis-

posi d’una zona d’equipaments 
per off road. per l’escenari del te-
atre van desfilar pilots com Joan 
pedrero (cinquè al darrer Dakar), 
oriol Mena (campió del món júnior 
d’enduro), Xevi puigdemont (tres 
cops tercer al mundial d’enduro) i 
Miki Arpa (campió estatal), i tots 
ells van destacar que seria bene-
ficiós per a la localitat. n
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